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Abstract (en)
[origin: WO8202915A1] Variable building construction for buildings with a small number of stories having a foundation, holders for space limiting
and space dividing panels, platform and space covering members and the building construction being mounted together from panels by way of
detachable connection. For the variable building construction longitudinal beams (1a), cross-beams (1 b) forming frame (1), limiting plates (2) made
of non-comburent material on silicate base, connecting groove (4) being formed along the circumference of the panels, slat (7) being inserted into
the connecting grooves (4) of the adjacent panels, an upper floor beam (21), a bottom sill (23) and auxiliary connecting members, angle stanchions
(13) are provided.

Abstract (fr)
Construction variable pour des immeubles avec un petit nombre d'etages ayant une fondation, des supports pour des panneaux de limitation
d'espace et de division d'espace, des organes de couverture de plate-forme et d'espace, la construction de I'immeuble s'effectuant par montage
et assemblage des panneaux a I'aide de connexions detachables. Pour la construction variable d'immeuble, des poutres longitudinales (1a), des
traverses (1b) formant structure (1), des plaques de limitation (2) en materiau non combustible sur une base de silicate, une rainure de connexion
(4) etant formee le long de la circonference des panneaux, une lame (7) etant introduite dans les rainures de connexion (4) des panneaux adjacents,
une poutre superieure de plancher (21), une sole inferieure (23) et des organes auxiliaires de connexion, ainsi que des etais d'angle (13) sont
pourvus.
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